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Under senaste månaden har respektive kommitté arbetat med följande: 

Barn & ungdomskommittén 
Kommittén har fortsatt att planera Sweden Open Cup tillsammans med projektanställde Pelle 
Bånghäll. Ca 120 barn och ungdomar kommer att delta vilket är fantastiskt. 
 
Domarkommittén 
Kommittén har inte meddelat styrelsen någon kommittérapport och styrelsen har därför inte 
kunnat godkänna kommitténs eventuella beslut än. 
 
Elit & utvecklingskommittén 
Seniorlandslaget deltog i EM som ägde rum i Turkiet den 7-14 december. Totalt 
representerades Sverige av åtta tävlande: Johanna Persson, Vilda Ekhorn, Livia Malmborg 
Nygaard, Frida Lindberg, Anna Strandberg, Sam Wingqvist, Marcus Sundin Liljedorff och 
Andreas Lilliecrona. Resultatet blev fem medaljer: två guld och tre brons. Från 
landslagsledningens sida fanns Jakob Lundberg, Isa Tidblad Keskikangas och Pelle Bånghäll 
på plats. Vidare har kommittén arbetat vidare mot Nordiska Mästerskapen 2024 där uttagning 
har gjorts. 
 
Jämställdhet, demokrati och mångfaldsgruppen (JDoM) 
En ny medlemsförening har godkänts: IK Norrköping. 
 
Kommunikation & digitaliseringskommittén 
Kommittén har inte meddelat styrelsen någon kommittérapport och styrelsen har därför inte 
kunnat godkänna kommitténs eventuella beslut än. 
 
Tävlingskommittén 
Fortsatt arbete med Nordiska Mästerskapen och U23 Nordic Cup som hålls på 
Kampsportstadion den 26-27 januari. Kommittén har tagit fram en SMTF-gemensam 
uppsättning tävlingsutrustning för att användas under SMTF mästerskap och större tävlingar.  
 
Utbildningskommittén 
Under månaden har kommittén planerat för cutmanutbildning som ska hållas i Stockholm.  
 
Ordföranden 
I december valdes Nicole Kaiser till ledamot i Europeiska Muaythaiförbundets styrelse 
(EMF), vilket ger SMTF direkt möjlighet till att påverka utvecklingen av europeisk muaythai. 
Arbetet har precis kommit igång och styrelsen SMTF kommer att besluta om vilka frågor som 
vi vill ska ha fokus i EMF och EMF styrelse. Årsskiftet innebär bokslut och eftersom posten 
som kassör är vakant så har ordföranden jagat in de sista in- och utbetalningarna. I övrigt 
stöttat kommittéerna enligt rutin. 


